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Planujemy remont basenu

Szanowni Państwo!

Otwarty basen w Gorlicach od lat nie był remontowany, a jego standard pozostawia wiele do
życzenia. Osobiście widzę konieczność jego modernizacji. Od początku staram się pozyskiwać
jak najwięcej środków zewnętrznych, aby sukcesywnie poprawiać komfort życia w Gorlicach
oraz dbać o estetykę naszego miasta.

Dziś nadarza się okazja do zrealizowania planu, jakim właśnie jest przebudowa kąpieliska
otwartego.  Państwa  opinia  w  tym temacie  będzie  dla  mnie  niezwykle  cenna.  Proszę  o
wypełnienie krótkiej ankiety, która pozwoli nam poznać Państwa oczekiwania i preferencje.

Burmistrz Miasta Gorlice Rafał Kukla

Z danego numeru IP możliwe jest wypełnienie tylko jednej ankiety.

ANKIETA - Remont kąpieliska otwartego w Gorlicach

http://konsultacje.gorlice.pl/konsultacje/action/consultation/cid/25

